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Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 29.11.23 kl. 17.00 – 19.00 Personalerummet 

Deltagere: Anette Svejstrup Ahlmann Larsen, Rasmus Juhl Wohlert, Mette Omega Quist 
Christensen, Karen Lund Johansen, Steffen Brodersen S. Martiena, Sebastian 
Mudiaga Onorionde, Wafeq Barkat, Anders Bækholm, Stig Frejo Hansen, Ali 
Qais, Martin Lønborg, Thomas Diechmann og Hanne Larsen 

 

Afbud: Casper Malta Lindorf Andreasen, Luise Nissen, Jean Ølgaard, 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Pkt. 3 Ceposresultater – også set i forhold til elever, der ikke består afgangseksamen 

Placering 629 på Cepos’ liste over skolernes undervisningseffekt og med en effekt på 0 – altså det forventede 

resultat ud fra elevgruppen medregnet socio-økonomiske faktorer. 

En placering som ligger dårligere end året før, hvor undervisningseffekten lå på 0,6 og gav skolen en meget 

høj placering (30. plads). 

 

Nationalt er 9. klasse 22/23 dén årgang, der ifølge eksperterne er de hårdest Corona-påvirkede elever med 

flere og lange hjemsendelser, hvilket også ses i forhold til elevernes generelle trivsel. 

Ud af de 8 elever, som i juni 2023 ikke fik mindst 02 i dansk eller matematik, heraf har de 3 elever gået på 

Korsvejen fra 0. klasse. 

Da faglige indsatser, relations- og forældresamarbejde starter fra 0. klasse, her er det tydeligt at se, at vi 

lykkes bedst med de elever, som vi har gående på Korsvejen fra skolestart.  

Skolen har løftet udefrakommende elever med 100% fravær samt alvorligt syge elever. 

Det, der kan hjælpe skolen fremadrettet, er: 

 Fyldte klasser fra 0. klasse (justering af skoledistrikter). 

 Stærke børnefællesskaber (kræver som minimum 50% ressourcestærke elever og familier). Altså en 

skelen til de socio-økonomiske faktorer. 

 Hurtig og tilstrækkelig indsats fra Familieafdelingen og PPR.  

 

Gennemgang af resultater fra Cepos omkring eksamensresultater fra sidste skoleår. Baggrund for resultater 

og elevsammensætning. Samtidig er der gennemgang af hvad vi vil gøre fremadrettet. 

 

Pkt. 4 Stormøde  

Emil taler ud fra overskriften: Digitale børn og deres forældre.  

Digitale børn og deres forældre - Center for Digital Pædagogik (cfdp.dk) 

https://cfdp.dk/oplaeg/foraeldre/digitale-boern-og-deres-foraeldre/
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D. 05.03.24 kl. 19.00 – 21.00 inklusiv pause og spørgsmål. 

Emil efterlader 5 refleksionsspørgsmål som kan bruges til den efterfølgende dialog i klasserne, f.eks. på 

forårets forældremøde. 

Pris: kr. 6500 excl. transport (fra Holte) og moms. 

 

Der er snak om, at de store elever kan deltage. Måske skal vi invitere alle skolens forældre. 

Karen inviterer Rasmus, far til Frida 2.A, som gerne vil hjælpe omkring at reklamere for arrangementet. Der 

afholdes et møde med Hanne. 

 

Pkt. 5 Ekstraordinært bestyrelsesmøde i perioden d. 01.-07.12.23 evt. på teams? 

På bestyrelsesmødet forholdte bestyrelsen sig til de tre mulige forslag. Derefter blev det besluttet ikke at 

afholde et ekstra ordinært møde, men i stedet lade Martin Lønborg skrive høringssvaret. 

Kommentarer til Martin til høringssvaret: 

Skolen skal arbejde for, at der fremadrettet altid kommer 2 klasser gerne helt fyldt med 24 elever i hver. 

 

Pkt. 6 Nyt fra  

 Skolen – Ny Port-lærer har desværre opsagt sin stilling efter 4 uger af personlige årsager. Der er 

startet to nye lærere; Andreas og Olivia.  

Lærer har opsagt sin stilling pr. 31.12.23, da familien flytter til Helsingør. Erstattes delvist af 3. års 

lærerstuderende. Vi mangler fortsat lærer i madkundskab. 

 Formanden – Deltager i ”Sammen om skolen” som skolebestyrelses repræsentant i kommunen. Der 

er lavet podcast.  

 Elevrådet – Elevrådet har besluttet at køber en pannabane til skolen for de 20.000, de har fået. 

 Medarbejderne – Der er ”ikke-ryger” arbejdstid på vej i kommunen. Det er nogle medarbejdere 

utilfredse med. Der starter juleshow fra på fredag, hvor der også er juleklip.  

Der er Lucia d. 13/12 fra kl. 8.00. 

Julekoncert d. 19/12. 

Der starter snart en studerende på SFO’en. 

Der er planer om en bålhytte.  

 

Pkt. 7 Frihed og fordybelse 

Bilag vedlagt. 

Første samtale om intentionerne. 

Kort orientering.  

 

Pkt. 8 Meddelelser og eventuelt 

Ønske om diskussion af brugen af AULA. 


